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متن پرسش

سلام علیکم: نظر استاد درباره فرقه های صوفی چیست؟ برخی از اعضای این فرقه ها (نعمت اللهی

گنابادی) ادعا دارند که استاد مشرف شده اند به سلک آنها.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده در هیچیک از فرقههای صوفیانه حاضر نیستم، هرچند نسبت به

مؤسس سلسلهی گنابادیه یعنی آیت االله سلطان محمد گنابادی احترام خاصی دارم. و افرادی که در آن

سلک و سلوک قدم میزنند انسانهای وارستهای هستند که نسبت به انقلاب و نفی استکبار، با انقلاب

همراهی دارند و این غیر از جریانهایی است که تحت تأثیر غرب میباشند. موفق باشید


